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DOBRODELNA KOMEDIJA

MALI
OTROCI,
VELIKI
PROBLEMI

CENA VSTOPNICE: 25 evrov 
(oproščeno DDV-ja), 

prispevek za županov sklad

sobota, 9. 4. 2022 ob 19:30 uri
DOM KRAJANOV NOTRANJE GORICE  

Spoštovane občanke in občani.

Dočakali smo pomlad. Če se po jutru dan pozna, se nam obeta lepa in 
sončna. Kar vztraja tole lepo vreme. Res smo po dolgem oblačnem 
obdobju težko čakali toplo sonce. Žal to s seboj prinaša tudi povečano 
stopnjo požarne ogroženosti. Ponekod po Sloveniji se že pojavljajo 
gozdni požari, zato vas prosim za striktno upoštevanje navodil o 
prepovedi kurjenja v naravi. 
Nezaslišana vojna v Ukrajini je za nekaj časa odvrnila našo pozornost 
od epidemije, a te, kot kaže še ni popolnoma konec. Zadnje številke 
nas ne navdajajo s pretiranim optimizmom, zato je spoštovanje 
priporočil še kako na mestu.
Lepo vreme prinaša tudi optimizem in boljše razpoloženje. Nas pa z 
optimizmom navdaja pravkar podpisani sofinancerski sporazum 
med sosednjo občino Log - Dragomer, DARS, DRSI in našo občino. 
Sporazum razmejuje stroške za gradnjo avtocestnega priključka in 
navezovalne ceste. Na podlagi podpisanega sporazuma bo investicijo 
z vidika upravičenosti presojala še posebna državna komisija, a pri 
tem večjih zapletov ne pričakujemo. Takšna zagotovila smo dobili 
tudi ob obisku ministra za infrastrukturo g. Jerneja Vrtovca v naši 
občini. Novelirana ocenjena vrednost celotnega projekta je dobrih 38 
milijonov evrov, od tega pa bo občina Brezovica prispevala 1,05 
milijona. Gre seveda za ocene. Natančne številke bodo znane po 
izvedenem razpisu, ki naj bi bil končan do jeseni. Upamo le, da do 
zapletov pri izbiri izvajalca ne bo prišlo. V primeru, da bo tudi postopek 
izdaje gradbenega dovoljenja, ki je v zaključni fazi, končan skladno s 
pričakovanji, bi izvajalci s pripravljalnimi deli lahko začeli že to jesen. 
Sicer spomladi, a rok za dokončanje po projekcijah ostaja v letu 2024.
Sočasno poteka tudi projektiranje podvoza in železniške postaje v 
Vnanjih Goricah. Treba je reči, da izdelovalci in investitor res hitijo s 
projektom, saj je ukinitev nivojskega prehoda del celovite 
rekonstrukcije proge, naš skupni cilj pa je zagotoviti sočasno gradnjo 
obeh projektov. V teku so odkupi zemljišč in če le ne bo pretiranih 
zapletov, je mogoče pričakovati dokončanje obeh projektov v istem 
letu. 
V zadnjih dneh smo se s potrebnimi aktivnostmi in postopki tudi 
popolnoma približali začetku gradnje kanalizacije. Pravnomočno je 
bil izbran nadzornik projekta, to je podjetje DRI, ki je bil tudi že 
uveden v delo. Ta pa je medtem že uvedel tudi izvajalce in z gradnjo 
lahko sedaj začnemo. V tednu ali dveh lahko pričakujemo prva 
gradbišča. Teh bo sočasno kar nekaj, saj je rok za dokončanje 
prihodnje leto. Predvidevamo, da bodo prva gradbišča odprta v 
Žabnici, na Bičevju in na zahodnem delu Brezovice. Na Postaji pa 
bomo verjetno z deli začeli šele jeseni, saj trenutno poteka obnova 
železniške proge in bi se izvajalci na cestah le medsebojno ovirali. 
Vsekakor pa je premikov na infrastrukturnem področju veliko. Gre za 
zelo zahtevne in drage projekte. Zdaj je čas zanje. 
Tudi prenova ceste proti Jezeru je del teh projektov. V letošnjem letu 
bodo dela končana. Nekoliko se zatika le pri umestitvi avtobusnega 
postajališča. Zaradi zahtevnih standardov in s tem povezanimi 
težavami z odkupi zemljišč obstaja tudi realna možnost spremembe 
lokacije postajališča.

Za nas je seveda prav tako pomembno, s kakšno dinamiko 
napredujejo dela na črnovaški cesti. Po zagotovilih naj bi potekala 
skladno s projekcijami, kar pomeni dokončanje v naslednjem letu. Ob 
tem smo se s predstavniki MOL-a dogovorili tudi za srečanje na 
gradbišču, ki naj bi bilo namenjeno dogovoru o ureditvi tudi dela 
ceste od naše čistilne naprave na Jezeru do začetka gradbišča na 
črnovaški cesti. Verjamem, da bomo dosegli dogovor tudi okrog tega.
V zaključni fazi so postopki javno zasebnega partnerstva s podjetjem 
Petrol o energetski sanaciji štirih naših javnih objektov. Gre za sanacijo 
vrtca in zadružnega doma v Vnanjih Goricah, zdravstvenega doma na 
Jezeru in šole v Rakitni. Predvidoma bodo vsa dela potekala med 
počitnicami in bodo med počitnicami tudi dokončana.
Ves čas v občinski upravi veliko pozornosti namenjamo odkupom 
zemljišč, ki so potrebna za nemoten prihodnji razvoj okoljske in 
družbene infrastrukture v občini. Tako smo zaključili nakup dela trase 
stare železniške proge proti Vrhniki in zemljišč na Rakitni. 
Zaključujemo pa tudi odkup zemljišča za bodoči športni park ob šoli 
na Brezovici. Letos bomo poravnali še zadnjo tretjino kupnine 13.500 
m2 velike površine. 
Načrtov in dela nam, kot vidite, ne manjka. Marsikje bomo posegli v 
vaš ustaljen dnevni ritem. A verjamem, da bomo, kot vedno doslej, z 
veliko mero strpnosti in razumevanja prešli tudi to obdobje. Gre nam 
dobro, ni pa vedno lahko in preprosto.
S spoštovanjem.
     župan Metod Ropret

vse info na 041 750 487
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Na Občini Brezovica pričenjamo s pripravo razvojnega programa za 
obdobje 2022 do 2032 
Na Občini Brezovica smo s ciljem, da se naša občina tudi v 
prihodnje razvija v smeri ohranjanja bogate naravne in 
kulturne dediščine, nadgrajevanja družbene infrastrukture, 
zagotavljanja čim boljših pogojev za življenje in delo ter 
spodbujanja gospodarstva začeli z aktivnostmi za pripravo 
enega izmed najpomembnejših razvojnih dokumentov – 
Razvojnega programa Občine Brezovica 2022–2032. 
Pri pripravi dokumenta bo izredno pomembno sodelovanje 
čim širšega kroga občank in občanov, društev, zavodov, 
podjetij, kmetov in drugih interesnih skupin, saj bomo le tako 
lahko oblikovali ukrepe, ki bodo odgovarjali dejanskim 
izzivom in potrebam celotne skupnosti ter zagotovili celovit in 
trajnosten razvoj občine. Projekti in ukrepi, ki bodo vključeni v 
razvojni program, morajo namreč predstavljati skupni interes 
različnih družbenih ciljnih skupin in organizacij. Le s tem lahko 
zagotovimo aktivno in uspešno doseganje zastavljenih ciljev.
Želimo si, da bo Razvojni program Občine Brezovica 2022–
2032 celostno obravnaval razvojne priložnosti in potenciale 

občine ter odgovarjal potrebam posameznikov in različnih 
skupnosti, zato že sedaj lepo vabimo k aktivnemu sodelovanju. 
Že v mesecu aprilu ste tako vabljeni k sodelovanju v anketi, ki 
bo objavljena na spletnem mestu Občine Brezovica. Vabila k 
sodelovanju v anketi bodo v obliki letaka z objavljeno spletno 
povezavo poslana tudi na vsa gospodinjstva, saj si želimo 
doseči čim širši krog prebivalcev in ostalih interesnih skupin.
Anketi in njeni analizi bo sledila delavnica, kjer boste lahko še 
osebno predstavili svoje ideje in pobude za razvoj občine ali 
opozorili na izzive, s katerimi se srečujete. Na delavnici bomo 
skupaj preverili nabor ciljev ter poiskali predloge dolgoročnih 
aktivnosti in ukrepov za zagotovitev trajnostnega in 
pametnega razvoja občine.
Že vnaprej se vam zahvaljujem za sodelovanje, aprila pa v 
vašem nabiralniku nikar ne spreglejte letaka s povezavo do 
spletne ankete. 

župan Metod Ropret

Kakovost pitne vode na območju vodovodnega sistema Podpeč - Preserje, 
Notranje Gorice in Vnanje Gorice in zahodni vodovod Brezovica v letu 2021

Nadzor nad kakovostjo pitne vode 
opravljamo v sodelovanju z Nacionalnim 
laboratorijem za zdravje, okolje in hrano ter v 
skladu s Pravilnikom o oskrbi s pitno vodo 
(Ur. l. RS, št. 19/04, 35/04, 26/06, 92/06, 25/09, 
74/15 in 51/17), ki določa standarde in 
normative za pitno vodo. V podjetju imamo 
uveden HACCP sistem.
Vodo črpamo v sistem iz dveh vodnih virov. Iz 
vrtine Virje lahko oskrbujemo celoten 
vodovodni sistem Podpeč - Preserje, Notranje 
in Vnanje Gorice (v nadaljevanju: VS Podpeč 
- Preserje), območje naselja Vnanje Gorice pa 
večinoma oskrbujemo iz vrtine VG-1 na 
Velikem vrhu, kot rezervni vodni vir lahko 
uporabimo vodo iz Centralnega 
vodovodnega sistema Ljubljana. Za vodovod 
Zahodna Brezovica (v nadaljevanju: VS 
Brezovica) vodo dobavljamo samo iz 
Centralnega vodovodnega sistema Ljubljana 
(v nadaljevanju: CVS Ljubljana).
V maju in juniju 2021 smo zaradi vzdrževalnih 
del na vodovodu in manjšega tlaka, dobavljali 

vodo iz vodarne Virje v centralni vodovodni 
sistem Ljubljana za večji del naselja Brezovica 
pri Ljubljani.
Iz Centralnega vodovodnega sistema 
Ljubljana za VS Podpeč-Presrje v letu 2021 
nismo dobavljali vode. Za VS Brezovica smo 
iz CVS Ljubljana dobavili 17.082 m3.
Ukrepa prekuhavanja vode v letu 2021 ni bilo 
treba objaviti.
Vodarna Virje je v letu 2021 delovala 
zanesljivo, filtracija se je izvajala ustrezno. 
Vsi do sedaj odvzeti vzorci vode po ultra 
filtraciji so skladni s Pravilnikom o pitni vodi.
Vodni vir Veliki vrh je obratoval v okviru 
zmogljivosti in vodnega dovoljenja. Razliko 
vode smo v Vnanje Gorice dobavili iz 
Vodarne Virje.
V preteklem letu smo obnovili ali zgradili 530 
m terciarnih, 599 m sekundarnih in 1160 
primarnih cevovodov.
VS Podpeč - Preserje

Iz mesečnih analiz notranjega nadzora je 
razvidno, da je bilo v letu 2021 za 

mikrobiološko analizo odvzetih 51 vzorcev 
(od tega 44 iz omrežja), 32 vzorcev za redni 
preizkus (30 iz omrežja) in 17 vzorcev za 
občasni preskus (14 iz omrežja). Pri osmih 
vzorcih je bil dodatno opravljen preskus na 
prisotnost bakterije Clostridium perfringens 
s sporami (6 iz omrežja). Za fizikalno 
kemijsko analizo je bilo odvzetih 17 vzorcev 
(11 iz omrežja) – 16 vzorcev za redni 
preizkus ter 1 vzorec za razširjene preiskave). 
V 1 primeru smo v vzorcu vode preskušali 
tudi prisotnost stranskih produktov 
kemičnega razkuževanja vode (THM).
VS Brezovica

Iz mesečnih analiz notranjega nadzora je 
razvidno, da je bilo v letu 2021 za 
mikrobiološko analizo odvzetih 11 vzorcev iz 
omrežja, 5 vzorcev za redni preskus in 3 vzorci 
za občasni preizkus. Za redno fizikalno 
kemijsko analizo sta bila odvzeta 2 vzorca (iz 
omrežja). V 1 primeru smo v vzorcu vode 
preskušali tudi prisotnost stranskih produktov 
kemičnega razkuževanja vode (THM).
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REZULTATI PRESKUSOV VZORCEV PITNE VODE

Mikrobiološka preskušanja 

Rezultati mikrobioloških preskušanj kažejo, da ni bil noben vzorec 
vode pri uporabnikih neskladen s Pravilnikom o pitni vodi. V letu 
2021 smo povečali izpiranje manj pretočnih odsekov vodovoda.
Pred dezinfekcijo na zajetju Virje je bila v treh vzorcih ugotovljena 
prisotnost koliformnih bakterij Escherichia coli (E.coli), 
enterokokov in bakterij Clostridium perfringens.
Na zajetju Virje se že od začetka pojavlja onesnaženost surove 
vode z mikroorganizmi, kar je značilno za kraški vodni vir. Z 
obdelavo vode na ultrafiltraciji odstranjujemo prisotne bakterije, 
morebitne viruse in parazite. Vodi po filtraciji dodajamo 
dezinfekcijsko sredstvo natrijev hipoklorit v količini do 0,30 mg/l. 
Meja po pravilniku je od 0,10 do 0,30 mg/l. Dezinfekcijo izvajamo 
zaradi varovanja neoporečnosti vode med transportom do vseh 
uporabnikov.
Prav tako vodo zaradi starosti vodovodnega omrežja preventivno 
dezinficiramo za del sistema Zahodna Brezovica.

Fizikalno-kemijska preizkušanja

Rezultati fizikalno-kemijskih preskušanj odvzetih vzorcev pitne 
vode kažejo, da so bili vsi odvzeti vzorci glede na preiskane 
parametre skladni s Pravilnikom o pitni vodi (Ur. l. RS, št. 19/04, 
35/04, 26/06, 92/06, 25/09, 74/15 in 51/17).
Rezultati vzorcev pitne vode, ugotovljeni pri spremljanju pitne vode 
(monitoring):
Vsi vzorci pitne vode, odvzeti v okviru monitoringa, so bili skladni s 
predpisi.
V tabeli so prikazani vsi rezultati vzorcev, odvzetih iz omrežja.

Podrobno letno poročilo o pitni vodi si lahko ogledate na 
spletnem mestu podjetja www.jkp-brezovica.si.

JKP Brezovica d.o.o.

Komunala na Občini Brezovica
V sredini marca smo naredili še zadnji korak za začetek gradnje kanalizacije na področju občine Brezovica, in sicer v naseljih Žabnica, Laze, 
Cesta na postajo ter v zahodnem delu Brezovice. Podpisana je bila pogodba za nadzor izvajanja del, nato pa se je uvedel v delo tudi sam 
izvajalec. Dela  se bodo  začela v naselju Žabnica, kjer se gradi vakuumska kanalizacija. Pred začetkom gradnje bomo o tem na terenu 
obvestili občane glede samega poteka in cestnih zapor. Seveda pozivamo voznike k strpnosti, saj bodo občasno prekinjene cestne 
povezave skozi naselje Žabnica.
Še pred koncem marca bo organizirana javna predstavitev novega železniškega podhoda v Vnanjih Goricah in gradnja železniškega 
postajališča. Pri rekonstrukciji železniške proge na odseku Brezovica–Preserje bodo istočasno zgradili tudi železniški podvoz, zaradi 
katerega bo tudi ukinjen železniški prehod z zapornicami v Vnanjih Goricah. Rekonstrukcija proge na odseku Brezovica–Ljubljana poteka 
po terminskem planu in bo končana do poletja.
Kljub povečevanju okužb s koronavirusom smo za datum čistilne akcije določili soboto, 2. aprila. Skupaj s krajevnimi skupnostmi se bomo 
dobili na običajnih zbirnih mestih ob 9.00. Upoštevajmo medsebojno razdaljo in poskrbimo za varnost vseh udeležencev. Podjetje Snaga 
bo še isti dan pobrane odpadke odpeljalo na deponijo. Vrečke in zaščitne rokavice dobite na zbirnih mestih. 
Število obolelih v epidemiji Občine Brezovica je preseglo številko 6000. Verjetno si poleg končanja omejitev vsi trenutno najbolj želimo 
miru, saj si nismo predstavljali, da v tako razvitem svetu sploh še kdo lahko poseže po orožju in ubijanju. Občina Brezovica bo po svojih 
zmožnostih pomagala ljudem, ki so v veliki stiski zaradi vojne v Ukrajini. 

podžupan Marko Čuden 

UREDNIKOVA BESEDA

V tokratni številki se odvija pravi vrtinec. Končno se vrača občutek »normalnega« življenja, kar prinaša 24 strani novega Barjanskega lista. 
Kar nekaj dogodkov je že bilo in še kar nekaj jih bo načrtovanih in izpeljanih znotraj občine. Kot lahko vidite na sosednji strani, bo po dveh letih 
končno potekala čistilna akcija, šolarji bodo zbirali stare telefone, odbojkarji odšli novim tekmam naproti, odvijala se bo tudi dobrodelna komedija 
in še in še. Društva so se sestala na občnih zborih, otvorili smo paviljon na sv. Lovrencu, obiskala sta nas tudi dva ministra, pridni možakarji svoje 
moči usmrejajo v prenovo sv. Jožefa ... skratka: v naši občini se stvari premikajo in spreminjajo, kar je dobro in veseli smo za to.
Marec in april sta meseca volitev, več o predstavitvi kandidatov pa na zadnjih straneh.
Naj še omenim, da v sodelovanju z Javnim zavodom Krajinski park Ljubljansko barje poteka nagradna igra, ki je vredna truda, več na 13. strani.

uredništvo, Jakob Rus
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KS Vnanje Gorice

Kdaj: ob 9.00

Kje: Dom krajanov. 

KS Rakitna

Kdaj: ob 8.00 

Kje: knjižnica. 

Čistilna akcija po celotni občini bo potekala v soboto, 2. aprila 2022

KS Podpeč - Preserje

Kdaj: 9. uri.  
Kje: Gasilski domovi

Vljudno vabljeni za čistilno akcijo, ki bo potekala po celotni občini 2. 4. 2022. Zborne točke bodo po občini na zgoraj omenjenih zbirnih 
mestih.  Zaradi epidemije bolezni COVID-19 na žalost pretekli dve leti čistilne akcije ni bilo mogoče izpeljati, zato je količina smeti v 
naravnem okolju še toliko večja. Zaradi tega vas prosimo, da se čistilne akcije udeležite v čim večjem številu. Kljub gibanju na prostem 
pa ne smemo pozabiti na skrb za lastno varnost in upoštevanje ukrepov za preprečevanje širjenja epidemije COVID-19. 
Vsi udeleženci bodo prejeli vrečke in rokavice. Razdelili se bomo po skupinah in razporedili po terenu. Pobrane smeti bo še isti dan 

Ogled lokacije za novo športno dvorano z ministrom za zunanje zadeve
Občino Brezovica je 10. marca dopoldan obiskal minister za zunanje zadeve dr. Logar. Z županom sta si ogledala lokacijo za novo športno 
dvorano pri Osnovni šoli Brezovica. Minister kot športnik namreč podpira izgradnjo in bo skušal pridobiti sredstva za sofinanciranje. 
»V občini smo izredno veseli obiska zunanjega ministra dr. Anžeta Logarja. Moram povedati, da je to prvi obisk zunanjega ministra v naši 
občini. Teme, ki sva jih skozi pogovor obdelovala, pa so drugačne, seveda ne vezane na zunanjo politiko. Pogovarjali smo se o naših 
lokalnih zgodbah. Začeli smo z bližajočim se projektom izgradnje oziroma dokončanja kanalizacijskega omrežja v občini. Z njegovo 
podporo smo pravočasno prišli do evropskih sredstev in računamo, da nekje v naslednjih dveh tednih začnemo z operativnim delom tega 
projekta. Drugi sklop naše tematike je vezan na področje, kjer stojimo, Osnovno šolo Brezovica. V neposredni bližini je občina odkupila 
zemljišče in načrtuje izgradnjo novega, sodobnega športnega parka. In tudi tukaj bomo pomoč pri zapiranju finančne konstrukcije še kako 

zelo potrebovali. Danes smo iz prve roke izvedeli, da lahko nanjo tudi 
računamo,« je pojasnil župan občine Brezovica Metod Ropret. 
Dr. Anže Logar je opisal namen svojega obiska: »Občina Brezovica ima 
razvojni potencial, ki ga župan zna izkoristiti. Lahko rečem, da smo v 
zadnjih dveh letih povečali pozornost lokalnega razvoja in podprli 
razne projekte, ki bodo razvojni potencial občine Brezovica še 
dodatno okrepili. Ravno ta izgradnja objekta za športne dejavnosti je 
investicija v prihodnost, zdravo mladino in sonaravni razvoj. Z 
županom naju veže želja po športnem udejstvovanju in ljubezen do 
športa. Hkrati pa tudi želja po tem, da se stvari realizirajo, torej da 
manj govorimo in več naredimo.«

Eva Povirk

prevzelo podjetje Vodovod kanalizacija Snaga in jih odpeljalo na 
deponijo.
Koordinator čistilne akcije na nivoju občine Brezovica je podžupan 
Marko Čuden (041 750 272).
V primeru slabega vremena bo čistilna akcija prestavljena. O 
morebitnem novem datumu, boste naknadno obveščeni, če bo 
to potrebno. Vabljeni posamezniki kot tudi družine z otroci.
Pridite, da združimo energijo, motivacijo in željo ter tako s 
skupnimi močmi poberemo čimveč smeti in s tem vrnemo naravi 
vso lepoto, ki jo premore.
Povabite še sosede, prijatelje, znance ...
Lepo vabljeni!

krajevne skupnosti občine Brezovica

KS Brezovica

Kdaj: ob 8.00 

Kje: Gasilski dom 

KS Notranje Gorice

Kdaj: ob 9.00 

Kje: Zadružni dom
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Razprava z ministrom za infrastrukturo Jernejem Vrtovcem

V četrtek, 10. marca, je v Modri dvorani 
potekala razprava z Ministrom za infrastrukturo 
Jernejem Vrtovcem, županom občine 
Brezovica Metodom Ropretom in poslanko 
Alenko Jeraj. Udeležili so se je tudi občani in 
pred začetkom del avtocestnega izvoza ter 
železniške proge postavili svoja vprašanja.
Poslanka Alenka Jeraj je otvorila razpravo: »V 
zadnjih proračunih smo namenili veliko 
sredstev za posodobitev in izgradnjo cestne 
in železniške infrastrukture, kar seveda 
omogoča gradnjo po vsej Sloveniji.« Na 
kratek vpogled v obnovitev infrastrukture je 
pozvala ministra Jerneja Vrtovca.
»Če želimo razvijati podeželje in če želimo, da 

ljudje ostajajo na podeželju, je nujno 
potrebno, da temu sledi tudi infrastruktura. 
Vsi plani, ki smo si jih zadali, jih uresničujemo. 
Začeli smo projekt obnove železnice od 
Tivolija do Borovnice. Ves ta denar, ki ga 
država vloži v te projekte, ima multiplikativne 
učinke. Glede povezave – želimo zmanjšati 
pritisk osebnih avtomobilov na samo 
Ljubljano. Moramo popraviti samo 
infrastrukturo, da bodo ljudje sami želeli 
uporabljati javni prevoz. Poleg tega se bo 
najbrž povečal tudi tovorni promet. Obnova 
železnic je res nujno potrebna in želimo, da bi 
se razvijala še naprej.«
V kratkem se začenja še drugi veliki projekt, ki 
bo znatno spremenil pretočnost skozi našo 
občino. To je avtocestni izvoz v občini Log - 
Dragomer, o katerem je župan občine 
Brezovica, Metod Ropret, povedal slednje: »Za 
nas, ki živimo na tem področju, je projekt 
železniških povezav izjemnega pomena. Prav 
tako avtocestni izvoz, ki pa je tik pred 

pridobitvijo gradbenega dovoljenja. 
Naslednja tri leta bodo popolnoma spremenila 
kompletne prometne tokove v naši občini. 
Tako z vidika pretočnosti, varnosti kot 
škodljivega vpliva na okolje. Izredno smo 
veseli, pravzaprav je za take projekte to 
izjemno pomembno, da imamo na eni strani 
tako vašo podporo kot naklonjenost ljudi. 
Težave se pojavijo sem in tja, ampak 
minimalno glede na vse projekte. Pri nas se 
vse odvija s pomočjo in pripadnostjo ljudi, ki 
se zavedajo, da so te projekti pomembni za 
vse nas.«

Eva Povirk

Ureditev pokopališča na Brezovici

Že pred časom je Občina Brezovica v sodelovanju s KS Brezovica odkupila del zemljišča, ki je pod obstoječim platojem parkirišča pri cerkvi 
ter pod pokopališčem na Brezovici. 
V sklopu gradnje kanalizacije na Starovaški cesti bo Občina Brezovica v 1. fazi ureditve pokopališča dodatno zgradila 28 parkirišč, del 
pločnika med Starovaško in Tržaško cesto, cestno odvodnjavanje ter javno razsvetljavo. Projektno dokumentacijo je priskrbela KS Brezovica. 
Ocenjena vrednost gradnje je 100.000 EUR.
S tem posegom bo delno rešena težava s pomanjkanjem parkirišč na tem območju. V sklopu 2. faze, ki se bo izvedla v naslednjih letih, se 
bodo pa kapacitete parkirišč še dodatno povečale.

KS Brezovica 
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Pustno veselje v enoti Rakitna

Letošnja zima je nekoliko ostrejša kot so bile 
zime zadnjih let. Še dobro, da je v naših 
krajih pust doma. Ta norčavi pustni čas nam 
dovoli vse vrste vragolij. Tudi v vrtcu na 
Rakitni. Otroci ta dan niso bili otroci in 
vzgojiteljice nismo bile vzgojiteljice. Vsi smo 
bili maškare, še celo naša kuharica. To je bila 
zabava. In že za zajtrk smo se sladkali s krofi. 
Seveda smo se na pust pripravljali že nekaj 
dni prej. Starejši otroci iz skupine Sovic smo 
izdelali pustno dekoracijo, se pogovarjali o 
pustnih običajih po slovenskih krajih, 
spoznavali različne vrste pustnih šem ter 
njihov pomen, se naučili pustno izštevanko 
in kar je najpomembnejše: izvedeli, da se za 
pusta ne sladkamo samo s krofi, ampak tudi 
s slastnimi flancati in miškami. Še danes smo 
beli okoli ust. Od sladkorja. 
Mlajši otroci iz skupine Srnic smo 
predpustno dogajanje radovedno spremljali 
in naredili kakšno zanimivo risbico v pisanih 

barvah, kot se za pustni čas spodobi. Prek 
lutkovne igre Lasulje klovna Jurija smo 
spoznavali barve z lasuljami, ki jih je imel 
klovn Jurij na izbiro za vsak dan posebej. Na 
žalost jih je izgubil na naši vrtčevski terasi, a 
smo jih na srečo otroci vse našli, pri tem pa 
se učili tudi poimenovanja barv.

In vzgojiteljice? 
Mrzlično smo zase izdelovale pustne 
kostume, saj smo sklenile, da bomo na ta 
dan rakiške medvedke. In uspelo nam je!

Končno je prišel pustni torek. To je bila 
zabava in pol. Vzgojiteljice smo poskrbele 
za glasbo, saj brez nje na zabavah seveda 
ne gre. Otroci obeh skupin smo zaplesali 
in zarajali kar v garderobi. In za piko na I 
smo v ples vključili še našega hišnika, ki je 
takrat ravno prišel v našo enoto po 
opravkih. Takšno  zabavo znamo pripraviti 
le otroci in vzgojiteljice Vrtcev Brezovica. 
In veste kaj: tudi zima je to opazila in se 
odločila, da se bo zaenkrat malo poslovila.
Starejši otroci pa smo se odločili, da bomo 
to proslavili in smo se že začeli pogovarjati 
o še enem čudovitem slovenskem običaju, 
ki se mu reče gregorjevo. Spoznavamo 
različne vrste ptic, njihovo petje in 
nekatere značilnosti. Pa tudi ladjice bomo 
naredili.
Zdaj pa naj se ptički ženijo.

strokovne delavke iz vrtca Rakitna

Šolski sklad OŠ Brezovica prosi 
za pomoč starše naših učencev in 
občane, ki jim je mar

Ob ustanovitvi Šolskega sklada pred dobrimi trinajstimi leti je bil 
njegov primarni namen financiranje dejavnosti, ki niso obvezni 
sestavni del vzgojno-izobraževalnega programa oziroma niso 
financirane iz javnih sredstev; zaradi socialnih stisk učencev in 
družin pa se je pomoč sklada kmalu razširila tudi na to področje.
Upravni odbor Šolskega sklada OŠ Brezovica vsa leta zagotavlja 
preudarno, odgovorno in pravično razporejanje sredstev. Za 
kvalitetnejši učni proces in izvajanje šol v naravi smo v preteklih 
letih kupili veliko pripomočkov (interaktivno tablo, računalnik, 
projektorje  za učilnice, dva kajaka, dva supa, tri pare tekaških in 
tri pare alpskih smuči, dve smučarski deski, enajst tabličnih 
računalnikov za pouk naravoslovja, Orffove inštrumente, posodo 
in štedilnik za pouk gospodinjstva, knjige za šolsko knjižnico, tri 
opremljena kolesa, ki si jih lahko izposodijo učenci pri opravljanju 
kolesarskih  izpitov, z denarno pomočjo smo lahko znižali 
prodajno ceno in tako dostopnost šolskega časopisa Barje in še 
marsikaj. Učencem, katerih družine imajo finančne težave, 
omogočamo letovanje v kolonijah in na taborih, udeležbo na 
šolskih ekskurzijah in šolah v naravi. Zavedamo se, da v času 
ekonomske krize, ki jo je epidemija še poglobila, vedno več družin 
težko preživi brez pomoči družbe.
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Akcija zbiranja odpadnih 
mobilnih telefonov #FONIRAJ
Ali imate tudi vi doma stare mobilne telefone, ki jih ne potrebujete 
več? Vabimo vas, da sodelujete v akciji FONIRAJ, kjer bomo s 
pomočjo podjetja Blok d.o.o. stare (tudi nedelujoče in 
poškodovane) telefone primerno reciklirali in v zameno dobili 
družabne igre, ki nam bodo med odmori namesto mobilnih 
telefonov rajšale čas in nas spodbudile k aktivnemu druženju. 
Cilj akcije je spodbuditi premislek k bolj trajnostnemu ravnanju z 
odpadki in hkrati razširiti zavedanje o pomenu recikliranja 
odpadne električne in elektronske opreme.
Reciklažni postopek telefonov se začne z odstranitvijo baterije, ki 
predstavlja nevarni odpadek in nadaljuje z mehansko predelavo. 
Telefoni ne bodo namenjeni nadaljnji uporabi. 
Zbiralna akcija bo v občini Brezovica potekala 29. in 30. marca, 
telefone pa boste lahko oddali v za to primerne premične 
zbiralnike po različnih lokacijah v Občini Brezovica, ki so navedene 
spodaj.
Hvala, ker nam pomagate pri zbiranju starih mobilnih telefonov in 
skrbi za bolj zdrav planet.

Urnik zbiranja starih mobilnih telefonov:

29. 3. 2022 (torek)

9.00–12.00 Rakitna; parkirišče pri cerkvi v Rakitni 
13.00–16.00 Notranje Gorice; na parkirišču obračališča mestne 
linije 6B

30. 3. 2022 (sreda)

9.00–12.00 Brezovica; Vnanje Gorice; pri Domu krajanov v Vnanjih Goricah, Nova pot 5
13.00–16.00 Brezovica; pred stavbo Občine Brezovica, Tržaška cesta 390

Učenci otroškega parlamenta na OŠ Brezovica

Strokovni delavci OŠ Brezovica cenijo pomoč sklada in so z opremljenostjo učilnic in kabinetov 
zadovoljni. Ugotavljamo pa, da bo treba v Brezovi dvorani v čim krajšem času zamenjati projektor, ki 
»služi namenu« že od leta 2010, zdaj pa se je začel kvariti. Uporabljamo ga pri izpeljavi šolskih  kulturnih, 
tehničnih in naravoslovnih dni ter pri različnih kulturnih prireditvah, izobraževanjih, seminarjih in 
mednarodnih konferencah. V dvorani se odvijajo tudi  krajevni in občinski dogodki, na katerih je 
projektor pogosto nepogrešljiv. Novi, ki bi ustrezal Brezovi dvorani, stane dobrih šest tisočakov.
Šolski sklad pridobiva sredstva z donacijami, prispevki staršev, zbiralnimi akcijami papirja in 
prostovoljnimi prispevki spomladanske, že tradicionalne dobrodelne prireditve »Stopimo skupaj«.

Zaradi epidemije in izrednih razmer je bilo v zadnjih dveh letih priliva v sklad zelo malo, prošnje za različne pomoči učencem pa so kljub 
temu bile. 
Spoštovani starši, v teh dneh boste domov prejeli  položnice Šolskega sklada. Če zmorete, prispevajte, veseli bomo!
Premislite tudi, če bi kot davčni zavezanci konec koledarskega leta 1 % dela dohodnine namenili Šolskemu skladu OŠ Brezovica. Na to vas 
bomo še spomnili.  
Z veseljem vas že zdaj vabimo na dobrodelno prireditev STOPIMO SKUPAJ, ki bo v četrtek, 19. maja 2022, ob 18. uri v OŠ Brezovica. 
Zahvaljujemo se vsem, ki podpirate naša prizadevanja in nam na različne načine pomagate.

Polona Raušl
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Člani Špan Brezovica v končnici DP 2021/22
Naša članska ekipa Špan Brezovica je v 
sezono 2021/22 seveda šla z določenimi 
pričakovanji, a jih je s srčnostjo, znanjem in 
odličnimi predstavami krepko presegla. 
Fantje so si priigrali končnico DP in se v 
osmini finala pomerili s precej bolj izkušeno 
ekipo HišaNaKolesihTriglav Kranj. Prvo 
tekmo so igrali v domačem balonu, drugo 
pa v dvorani ŠD Planina v Kranju. Sicer so 
obe tekmi izgubili z rezultatom 3 : 0, a to za 
prvoligaša z Gorenjske nista bili lahki 
zmagi. Naši fantje so se borili, poskušali, a 
jim predvsem v Kranju ni uspelo narediti 
preobrata. 
In kdo so fantje, za katere smo navijali in so 
nam popestrili sobotne večere ter nas 
navduševali od lanskega septembra dalje? 
Vasja Željeznov, Klemen Šen, Tilen 
Založnik, Jure Glamočanin, Domen Šip, 
Alen Jereb, Tjaš Kumer, Črt Rozman, Jure 
Šusto, Gašper Šolinc, Boštjan Moljk, Luka 
Rus, Urban Blaževič, Jaša Kšela, Matic 

Brumen, Matei Šarec Tobias in 
Jošt Kržič.
Glavni trener Iztok Kšela, 
pomočnik Ivan Milošević, ekipa 
in seveda glavni sponzor ekipe 
Špan Brezovica – čestitke in 
hvala za izjemno sezono! 
Letošnji uspeh članske ekipe je 
rezultat dolgoletnega odličnega 
dela v mlajših kategorijah, kjer 
se DP preveša v zaključni del.
Mladinska ekipa igra v 1. ligi in 
bo tekmovanje zaključila na 
osmem mestu. 
Isti fantje igrajo v kadetski ekipi, kjer so 
vodilni na lestvici in so se že uvrstili na 
finalni turnir, ki bo konec meseca maja. 
Starejši dečki so s sedmimi zmagami in 
tremi porazi na trenutno 3. mestu v 2. ligi. 
Pri MALI odbojki imamo dve ekipi. ŠD 
Brezovica I igra v A-ligi zahod in so trenutno 
na drugem mestu, ŠD Brezovica II pa igra v 

B ligi Zahod in so prav tako na drugem 
mestu.
Najmlajši odbojkarji, ki igrajo MINI 
odbojko, pridno trenirajo in napredujejo iz 
kroga v krog. 
Še naprej nas spremljajte in navijajte za 
naše fante.

ŠD Brezovica
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Creatusov intervju s človekom, ki ne pozna slabega vremena – 
meteorologom Andrejem Velkavrhom

Je lahko čas, kot je prvi pomladni mesec, sploh še bolj primeren za predstavitev nekoga, kot je Andrej? Andrej – meteorolog z 

Brezovice. Tudi meteorolog s televizijskih ekranov in radijskih valov. Predvsem pa človek, ki spoštuje naravo in njene zakonitosti. 

Če v zgodnjih jutranjih urah kdaj poslušate nacionalni radio, ste gotovo že zasledili Andreja, ki z neverjetno strastjo pripoveduje 

zgodbo o vremenu, ki se nam obeta. Ni mu pomembno, ali bo dež, megla, veter, vročina, sneg, jasno, oblačno, spomladansko, 

jesensko … Zanj je vreme darilo, ki nam ga vsak dan sproti da narava in je vredno, da ga opazimo. Zdi se, da živi v skladu s starim 

nemškim pregovorom: »Slabo vreme ne obstaja, obstaja le neprimerno oblačilo.« 

A njegove povezanosti z naravo ne izdaja zgolj izbira poklica, v katerem uživa že skoraj 38 let. To izdajajo tudi njegove aktivnosti 

v prostem času, ki ga preživlja na kolesu ali pa v pohodnih čevljih, vendar vedno v naravi. No, sem in tja se tudi »zahmašno« obleče 

in se prepusti različnim »prinašalcem« umetnosti ;-)

Andrej, na družbenem omrežju, na 

katerem te spremlja vedno več ljudi, 

objavljaš čudovite fotografije. Te ustvariš 

na svojih poteh in brezpotjih, ki so v 

pretežnem delu vsaj malo (po možnosti pa 

veliko) nad nadmorsko višino domačega 

kraja. Vmes zasledimo tudi humorne 

vložke (predvsem v povezavi z bližnjimi 

srečanji z medvedjimi šapami in dejstvom, 

da te »športni« kolegi kličejo Žabar :-) ), pa 

tudi družbeno-kritična razmišljanja. Je 

narava v resnici tvoj pobeg od miselnega 

toka v tvoji glavi, ki ga med drugim 

poganja tudi zavedanje in dojemanje 

impulzov iz okolice? 

Narava je naša nuja, pa če se tega zavedamo 
ali ne. Še vedno smo od nje odvisni, pa ne 
mislim s tem, da je močnejša od nas in da nas 
lahko izbriše iz tega sveta, ampak da lahko 
preživimo predvsem zaradi nje. Je naša 
življenjska danost, edini svet, ki ga imamo na 
voljo za preživetje. Zato mi je tako 
nedoumljivo, da ga uničujemo in s tem 
zmanjšujemo možnost bolj za preživetje 
naših potomcev kot nas samih. Po tej plati je 
to odraz našega neskončnega egoizma. 
Naravo sem vedno doživljal kot nekaj lepega, 
saj nam res ponuja veliko lepih stvari. Ampak 
naučiti se moramo to videti. Tudi to je naloga 
staršev, sicer bomo vzgojili otroke, ki bodo od 

narave povsem odtujeni, 
taki pa ne bodo mogli 
spoznati, da so od nje 
odvisni in da je za 
človeštvo dragocena, 
nepogrešljiva. Kako 
potem od takih ljudi 
pričakovati, da se bodo 
česa odrekli na račun 
ohranjanja narave?! 
Ja, narava je moje 
meditacijsko okolje, v njej 
najdem mir, se veselim 
življenja, ki kipi, pa tudi žalostim, kadar vidim, 
kako umira zaradi naše brezbrižnosti. To ni 
pobeg od misli v moji glavi, to jih le usmerja.
 
Kako se mlad, suh in zvedav fantič iz takrat 

še ruralne Brezovice odloči, da bo postal 

meteorolog? Je bilo vse skupaj splet 

naključij, okoliščin ali pa si od nekdaj 

zjutraj najprej pokukal skozi okno in 

preveril vreme?

Tudi sam se kdaj vprašam, kako sem prišel do 
tega. Razmišljal sem, kdaj se človek sploh 
začne zavedati vremena okoli sebe, ga 
spremljati in ga tudi upoštevati. Otroci ga 
zagotovo ne upoštevajo, oni bi šli ven v dež, v 
mraz, ker si ne znajo predstavljati posledic, 
ker še ne predvidevajo, kaj pomeni, če dežuje, 
kaj lahko vendarle počneš v dežju in česa 
ne… Ne vem, ampak vremena sem se začel 
zavedati šele sredi gimnazije, takrat sem 
morda celo poslušal vremensko napoved, 
danes bi jo gledal s kakšno aplikacijo na 
telefonu ali na računalniku, seveda. In ko sem 
izvedel, da to pomeni študirati fiziko, sem si 
rekel: »Ne, to odpade«. Nisem bil nek hud 
matematični tip, bolj sem bil usmerjen v 

biologijo, kemijo morda, agronomijo. No, 
potem me je profesorica fizike prepričala, da 
to ni noben bav-bav, in zdaj sem tu.

Je mogoče na kratko opisati tehnološki 

napredek na področju »napovedovanja« 

vremena v zadnjih desetletjih? Koliko se je 

tvoja službena »rutina« spremenila od 

tvojih profesionalnih začetkov? In morda 

tudi pogled z druge strani – so se morda 

spremenila tudi pričakovanja 

»uporabnikov« tvojega dela?

Napredek je ogromen, ključen je bil razvoj 
informatike, računalništva in nasploh tehnike, 
ki je spravila v vesolje satelite, zgradila radarje 
- torej razvila merilno tehniko in možnosti za 
obdelavo te ogromne količine izmerjenih 
podatkov ter omogočila ustrezno 
predstavitev na način, ki je razumljiv laikom 
oz. »nemeteorologom«.
 
Glede na to, da je tudi mene že načel »zob 

časa« in sem zjutraj presenečena, če me nič 

ne boli, bi bila zelo zainteresirana (in 

najbrž še marsikdo od bralcev intervjuja) 

za recept, ki »v najlepših letih« omogoča 
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visokogorske kolesarske in pohodniške 

podvige. Ali pa si eden tistih, ki »imajo 

srečo z geni« ;-) ?

Kaj pa vem, morda imam res srečo z zdravjem. 
Zaenkrat nimam nobene resne bolezni, kar je 
v teh letih verjetno že ključno. Seveda pa sem 
že od malega rad gibal. 
V otroških časih smo pretekli vse okoliške 
travnike, preplezali vsa drevesa na naši poti, 
se s kolesi neskončnokrat prepeljali po 
domači ulici. Kasneje je prišel šport, ki pa ni bil 
tako intenziven, kot je dandanes, in menim, 
da je bilo to dobro. Prehitro usmerjanje le v 
eno športno panogo lahko prinese poškodbe 
in enostranski razvoj telesa, če vadba ni dovolj 
strokovna. Ne bi rad dajal recepta za to, ker se 
mi zdi, da mora vsak najti svojega. Človek pa 
mora znati tudi počivati, se umiriti. Ne gre 
samo za fizično telo, ampak tudi za um, dušo, 
če hočete. In največja sreča je morda sploh to, 
da že skoraj 80 let živimo v miru, ko lahko 
mirno zaspimo, se najemo, se imamo radi … 
Težko si zdrav, če te preganjajo bombe in 
ljudje, ki ti želijo prepovedati to, kar ti je 
dragoceno, kar rad počneš, in še kaj.

Za konec še nekaj tradicionalnih 

Creatusovih vprašanj, ki te bodo tistim, 

ki te še ne poznajo, predstavili nekoliko 

bolj »intimno« ;-)

Kje bi živel, če bi lahko živel kjerkoli?

Predvsem v krajih, kjer lahko živiš tako, kot 
ti je prav. Kjer ti nihče ne ukazuje, kaj lahko 
in česa ne smeš, seveda pa tudi sam 
upoštevaš, da s tem ne kratiš svobode 
drugemu. Kaj ti bodo vse lepote in obilje, če 
nimaš sočloveka, s katerim lahko ustvariš 
mirno sobivanje.
 
Kaj ti pomeni beseda »svoboda«?

No, saj del odgovora je že zgoraj. Svoboda 
je, da lahko živiš po svojih željah, a s tem ne 
kratiš svobode drugemu in tudi ne delaš 
škode okolju, ki ti omogoča preživetje. Tega 
je v svetu odločno premalo.
 
Ali obstaja znana oseba (iz preteklosti ali 

sedanjosti in s katerega koli področja),

za katero bi lahko rekel, da je tvoj vzor/

idol in zakaj? 

Veš, »nobody is perfect«, nihče ni popoln. 
Tudi sam imam kakšno slabo lastnost ali 
slabo stran, kot vsak drugi. Lažje se 
poistovetim z načeli in idejami kot s 
konkretnimi osebami. Morda koga 
občudujemo, ker je res v nečem dober, a 
potem spoznamo, da nas na drugem 
področju povsem razočara. Ljudje bi se 
morali bolj poslušati in manj obsojati ter 
manj vsiljevati svoj način življenja drugemu, 
pa bi bilo lepše na tem svetu.
 
Če ne bi bilo ovir, če bi ti bilo vseeno, kaj 

bodo rekli ljudje, kaj je tisto, kar bi 

»ušpičil« za svojo dušo? 

Po eni strani se ne oziram na to, kaj bodo 
ljudje rekli, ali pa enostavno nimam takih 
želja. Če pa že, bi vsakega, ki začne vojno, 
postavil v prve vrste, da bi občutil strah za 
svoje življenje, lakoto, mraz … 
 
 

Zapisala: Mojca Pristavec Đogić
Fotografije: Andrejev osebni arhiv in Alan 

Radin (RTV Slovenija)

Creatusova »fil rouge«
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Svetniki na goriškem odru
Po dolgem gledališkem premoru je bila na odru v Notranjih Goricah 
premiera, in sicer gledališke predstave Svetniki. Avtor je Michael 
Hollinger, na oder pa jo je postavil režiser Jaša Jamnik. 
Premiera je bila v soboto, 12. marca 2022, sledile so reprize teden za 
njo, nato pa še ponovitev 27. marca. Na odru sta se poleg izkušenih 
igralcev preizkusila tudi dva nova obraza. Poleg igralcev in režiserja 
so k odlični predstavi pripomogli kostumografinja, scenograf, scenska 
mojstra, zvočni in svetlobni efekti ter producent. O predstavi je režiser 
povedal: »Vsakdo ima svoj prav. Svoja prepričanja, načela, ideale. 
Nekateri se jih trdno in nepopustljivo oklepajo ne glede na posledice, 
drugi so bolj pragmatični in si jih sproti prilagajajo. Razlog za drugo 
izbiro skoraj vedno tiči v trenutnem ugodju in/ali koristi. Najbrž ni nihče tak svetnik, da tega ni že kdaj storil.«
Predstava Svetniki je temna komedija, ki se odvija v srednjem veku. V njej opazimo sumljiva in nemoralna dejanja oseb, od katerih to ne bi 
pričakovali. Početje iz takratnih časov lahko preslikamo na aktualna dogajanja in opazimo marsikatere vzporednice. 

Eva Povirk

Poslovanje knjižnic v Občini Brezovica v letu 2021

Delovanje in dostopnost vseh štirih knjižnic, ki delujejo v Občini Brezovica, se je v minulem letu zaradi razglasitve epidemije pogosto 
spreminjala. Kljub vsemu smo v Mestni knjižnici Ljubljana, v skladu z navodili, ki smo jih prejemali, prilagajali pogoje delovanja in omogočali 
uporabnikom knjižnice dostop do gradiva. Veliko potrpežljivosti smo bili deležni tudi s strani obiskovalcev, ki so povečini razumeli naše 
spreminjajoče pogoje poslovanja. Tako se lahko pohvalimo, da smo se v lanskem letu, če primerjamo statistične rezultate poslovanja, že 
precej približali tistim iz leta 2019, pred pojavom koronavirusne bolezni. Skozi lansko leto nas je, v knjižnicah Brezovica, Podpeč, Notranje 
Gorice in Rakitna, zaradi izposoje na dom, obiskalo 30.286 uporabnikov, ki so si izposodili 75.405 enot gradiva. Knjižnice obiskuje 2.654 
aktivnih članov, 234 uporabnikov pa se je v knjižnice vpisalo na novo. V knjižnicah imamo raznolik izbor knjižničnega gradiva, tako za 
odrasle kot tudi za mlajše uporabnike. V minulem letu je bil prirast gradiva reden. Med letom smo prejeli 2.104 izvodov, skupna zaloga 
gradiva v knjižnicah pa je ob koncu leta znašala 45.043 enot. Tudi v lanskem letu smo nekaj zastarelega in poškodovanega gradiva odpisali, 
morda nekoliko več, kot bi bilo potrebno. Razlog je v tem, da imamo v zadnjih nekaj letih predvsem v Knjižnici Brezovica precej težav pri 
razvrščanju gradiva, saj je postal knjižnični prostor premajhen. No, sedaj gre h koncu že tretji mesec letošnjega leta. Veseli smo bili 
sproščanja ukrepov in smo marca ponovno začeli z izvajanjem prireditev v knjižnicah Podpeč in Brezovica. Vabljeni v knjižnice, veseli bomo 
vašega obiska.

Aleksandra Klokočovnik, vodja Knjižnice Brezovica

Obvestilo 

V nedeljo, 24. 4. 2022, bo v dopoldanskem času na 
območju Rakitne potekalo občinsko gasilsko tekmovanje 
mladine v orientaciji. Na tem tekmovanju pričakujemo 
večje število otrok, ki se bodo gibali po cestah. Krajane 
prosimo za strpnost, razumevanje in predvsem previdno 
vožnjo.
Hvala.

Komisija za mladino GZ Brezovica
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Močvirska logarica kot sporočilna vrsta Krajinskega parka     
Ljubljansko barje

NAGRADNA IGRA!
V sodelovanju z Javnim zavodom Krajinski park Ljubljansko 
barje objavljamo nagradno igro, katere tema bo močvirska 
logarica. Izbrali bomo najboljšo fotografijo te rastline in 
zmagovalca nagradili, prav tako bo njegova fotografija 
objavljena v eni izmed naslednjih številk Barjanskega lista. 
Vašo najljubšo fotografijo nam pošljite na elektronski 
naslov barjanskilist@brezovica.si in pripišite svoje podatke. 
Nagradna igra bo potekala do 18. aprila 2022.

foto: Barbara Vidmar

Močvirska logarica ali bolj znana po imenu močvirski tulipan je 

rastlina, ki raste v naši neposredni bližini. Najdemo ga na 

Ljubljanskem barju, na obrobju Ljubljane, na mokrotnih 

travnikih v okolici Trzina, na Štajerskem in v Pomurju, prav tako 

v Krakovskem gozdu. Prepoznamo ga po vijoličnem cvetu, 

katerega vzorec spominja na šahovnico. Močvirska logarica je 

podobna tulipanu, prav zato mu mnogi rečemo močvirski 

tulipan, a razlika je v tem, da je njegov cvet obrnjen navzdol. O 

tej rastlini smo se pogovarjali s strokovnjakinjo Barbaro Vidmar 

iz Krajinskega parka Ljubljansko barje.

»Močvirska logarica je ena prvih zavarovanih rastlinskih vrst pri nas. 
V Spomenici, vsebinsko dobro utemeljenem programu varstva 
narave v Sloveniji, leta 1920 še ni bila omenjena, so jo pa zavarovali z Uredbo o dopolnitvi odredbe o varovanju redke flore že leta 1949. 
»Ne smejo se trgati, ruvati, prodajati, ponujati v nakup in izvažati …« je bilo zapisano v uredbi, kršitelje pa je čakala globa do 25.000 din in 
v hujših primerih celo prisilno delo brez odvzema prostosti. Sprva se je kazen nanašala le na posamezne rastline, danes pa je zavarovan 
tudi njen življenjski prostor. Močvirska logarica je uvrščena tudi v rdeči seznam praprotnic in semenk, kajti vse prehitro izginja, ne le na 
Ljubljanskem barju, temveč tudi na drugih rastiščih po Sloveniji.« (avtorica Barbara Vidmar, iz članka, ki ga je pripravila v okviru projekta 
LIFE Naturaviva; https://www.naturaviva.si/vijolicaste-lepotice-mokrotnih-travnikov/)
Kdaj lahko močvirsko logarico najdemo na barju?

Cveteti začne v začetku pomladi, okoli 25. marca, kakšna pa se najde že prej. Cveti zelo malo časa, od deset do štirinajst dni, odvisno je tudi 
od vremena. Kadar je zelo suho, tako kot sedaj, zelo hitro odcvetijo. Prav tako so njihovi cvetovi znatno manjši. Močvirska logarica potrebuje 
ogromno vode in zato jo poiščemo v travniških depresijah. Ko odcveti, se povešen cvet zravna in ostane samo semenska glavica. Takrat ga 
pravzaprav niti ne prepoznamo. 
Kaj tej rastlini najbolj škodi?

Škoduje ji gnojenje travnikov, spreminjanje travnikov v njive ter preveč pogosta košnja. Če prevečkrat kosimo, ne doseže celotnega 
življenjskega kroga. Prav tako je ne najdemo na zaraščenih območjih.
Kljub temu, da tako hitro odcvetijo, so to rastlino v projektu LIFE Naturaviva izbrali kot sporočilno vrsto Krajinskega parka Ljubljansko barje. 
S projektom promovirajo biodiverziteto.
»Že v prvih dneh januarja je na naš elektronski naslov prispelo sporočilo iz daljne Nemčije, v katerem nas je neki gospod prijazno povprašal 
po tem, kdaj na Ljubljanskem barju zacvetijo močvirske logarice. Glas o vijoličastih lepoticah je torej segel tudi daleč preko naših državnih 
meja.« (Barbara Vidmar)

Eva Povirk
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Humanitarna pomoč za Ukrajino

V DEOS Centru starejših Notranje Gorice so 
od nedelje do petka, 4. marca, zbirali 
humanitarno pomoč, ki bo poslana v Ukrajino. 
Za pomoč se zahvaljujejo vsem, ki so 
sodelovali v akciji. 
DEOS Center starejših Notranje Gorice je po 
prošnji nekdanje zaposlene, sicer Ukrajinke 
Svetlane, ki že vrsto let živi v Sloveniji, zbiral 
humanitarno pomoč za Ukrajino. Tega so se 
lotili tudi zaradi sodelavke Yuliye, ki je v centru 
zaposlena kot medicinska sestra. V petek so v 
večnamenskem prostoru razvrstili, zapakirali 
ter popisali ogromno dobrin, paketov, ki so jih 
po pobudi Ane Petrič zbrali Nejc Kotnik s 
prijatelji, občani Cerknice, občani Brezovice, 
vrtci Brezovica, vrtec Ig, Osnovna šola Rakek, 
Probacijska služba Ljubljana, Medgeneracijski 
center Loška dolina, občani Cerknice, Inštitut 
Zlata pentljica, Ivo in Valerija Čarman ter 
mnogi drugi. Direktorica centra Ana Petrič je 
ljudi povabila prek družbenih omrežij, kjer se 
je novica hitreje razširila. Tako so pred domom 
zbrali za tovornjak medicinskih pripomočkov, 
zdravil, prve pomoči, hrane in oblačil. Vse 
skupaj so odpeljali v zbirni center v Kamnik 
pod Krimom, kjer je glavni center za 
osrednjeslovensko regijo. 
Direktorica centra Ana Petrič je pojasnila, kaj 
najbolj potrebujejo: »Zbirali smo sanitetni 

material, zdravila, vse 
za prvo pomoč, hrano, 
plenice za otroke, 
osnovne življenjske 
potrebščine. Skratka 
vse, kar pride prav v 
teh kaotičnih 
razmerah. Pri nas smo 
zbirali od nedelje, ko 
smo prejeli prošnjo za 
pomoč. Z dovoljenjem lastnika centra smo 
koristno izrabili prostor in začeli zbirati. 
Izkoristila sem moč družbenih omrežij in tako 
se je nabralo za en tovornjak sredstev v petih 
dneh. Informirali so me, da bi potrebovali še 
več protibolečinskih tablet, medicinskih 
pripomočkov – gaz, povojev… Že danes gre 
vse to naprej do glavne zbirne točke. Sicer pa 
so vse zbirne točke objavljene v medijih ter 
na spletu.«
Ena od zaposlenih, ki je prosila za pomoč, je 
Svetlana Prykhodko: »Zelo sem hvaležna 
slovenskemu narodu za pomoč, prav tako Ani 
Petrič, ki nam je pomagala predvsem pri 
medicinskem materialu, tega namreč najbolj 
primanjkuje, saj so lekarne v Ukrajini zaprte.«
»Rojena sem v Ukrajini, v Sloveniji živim že 16 
let. Zaposlena sem v DEOS-u v Notranjih 
Goricah. Ani sem zelo hvaležna, da je 

pomagala organizirati to akcijo in zbirno 
točko v centru. Pomoč gre našim Ukrajincem. 
Glavna organizacija, ki zbira in uredi prevoz 
do meje je Ukrajinski konzulat in tako gre vse 
po uradni poti, vse pride tja, kamor mora 
priti,« je povedala zaposlena Yuliya 
Shevchenko.
»Pripovedovanje Svetlane in Yuliye nas je 
pretreslo. Upam, da se razmere v Ukrajini 
umirijo in da česa takega, vojne v Sloveniji, 
nikoli ne bomo izkusili. Najmanj, kar lahko 
naredimo, je to, da smo solidarni in 
pomagamo. Zato hvala vsem.« je sklenila 
Petričeva.  
Potrebščine lahko še vedno prinesete na 
zbirne točke po Sloveniji, najbližja je v 
Kamniku pod Krimom.
 

Eva Povirk

Paviljon na Svetem Lovrencu kot turistična točka
Z novo pridobitvijo na osamelcu s cerkvijo sv. Lovrenca smo poudarili namen povezovanja ljudi z okoljem, v katerem živimo. Otvoritev 
turistično-informativne točke oziroma paviljona na Sv. Lovrencu nad Jezerom je potekala v četrtek, 3. marca 2022, ob 13. uri.
Zbrane je nagovoril podžupan občine Brezovica Marko Čuden: »S to ureditvijo povezujemo Jezero, Sv. Lovrenc in Sv. Ano. Vsem, ki so 
pomagali in sodelovali pri projektu, se iskreno zahvaljujem. To je eden od korakov, ki smo jih naredili, da približamo naravne in druge 
znamenitosti ljudem.« S temi besedami je povabil vse občane, da večkrat obiščejo Sv. Lovrenc.

Namen projekta ureditve turistično-informativne infrastrukture na Sv. 
Lovrencu je prek vsebin v paviljonu lokalno prebivalstvo in obiskovalce 
ozaveščati o pomenu kulturne in naravne dediščine lokacije ter posledično 
vplivanje na ohranjanje narave in okolja. Obenem bo nova ureditev 
ponujala tudi prostor za druženje in počitek, kar bo pripomoglo k večji 
socialni integraciji različnih skupin.
Turistična točka je lahko dostopna, z urejenim parkiriščem ob vznožju 
osamelca pri gasilskem domu na Jezeru in kot taka primerna za obisk vseh 
starostnih skupin.

Eva Povirk
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Pozdrav pomladi iz DEOS CS Notranje Gorice
Začetek meseca so v DEOS Centru starejših Notranje Gorice otvorili z najbolj norčavo 
zabavo – tradicionalnim pustnim rajanjem. Že nekaj dni prej so pripravili vse potrebno za 
pravi karneval, center je bil odet v živahne barve in ovit v omamne vonjave pustnih dobrot. 
Pekli so flancate, miške in domače piškote, na pustni torek pa so jih obiskali otroci iz vrtca 
in OŠ Notranje Gorice. Sicer vse aktivnosti potekajo po ustaljenem urniku, hkrati pa 
stanovalci uživajo v najrazličnejših obravnavah, s katerimi si krepijo telo in duha. Začeli so 
z izvajanjem programa Aktiven dan, kjer si bodo udeleženci zagotovo nabrali novih moči 
za lažje in bolj učinkovito izvajanje vsakodnevnih opravil. Praznovali so tudi kar nekaj 
praznikov – ob dnevu žena so se zaposleni podali po sobah in vsaki dami izročili cvetlico; možje so na svoj račun prišli na dan mučenikov, 
saj so jih razvajali s kavico, suhomesnatimi dobrotami in suhim sadjem; na Gregorjevo so skupaj prepevali in odganjali zimo ter po 
Ljubljanici spustili ladjice; ob mednarodnem dnevu sreče so prejeli gumbke sreče in lepe misli, ki so jih izročili drug drugemu; na materinski 
dan pa so jim nasmeške na obraz narisale risbe otrok iz vrtca Notranje Gorice. Skupaj z zaposlenimi so otvorili fotografsko razstavo »Svet 
za vse«, kjer se niso mogli načuditi lepotam Slovenije. Z bučnim aplavzom so pozdravili Andreja Vilčnika, mladega glasbenika iz Maribora, 
ki jih je s svojim nastopom preprosto očaral. Na svoj račun so prišli tudi knjižni molji, saj jih je obiskala knjižničarka Andreja z Brezovice, 
ljubitelji živali so se razveselili obiska Ambasadorjev nasmeha, svoje znanje pa so utrjevali s Simbioza mobiln@ in na delavnici ustne 
higiene, ki jo organizira Zdravniška zbornica Slovenije. Prvi pomladni dan so izkoristili za presajanje rož in delo na vrtu ter ga obeležili s 
sprehodom po čudoviti okolici. 

Barbara Sorčan

Občni zbor Prostovoljnega 
gasilskega društva Preserje
V petek, 18. marca, je Prostovoljno gasilsko društvo Preserje 
priredilo letni občni zbor. Člani društva so potrdili dnevni red, 
delovno predsedstvo je zasedlo svoja mesta, s poročili o preteklem 
letu pa je začel predsednik društva Aleks Šeškar Mavec.
Upravni odbor se je sestal na štirih skupnih uradnih sestankih, imeli 
pa so tudi nekaj neuradnih srečanj, ki so bila potrebna za 
usklajevanje načrtov in ambicij društva. Veliko časa so vložili v 
pridobivanje gradbenega dovoljenja za nov gasilski dom, poleg 
tega je pred njimi prva večja investicija v zadnjih desetih letih. 
Posodobili bodo namreč njihovo prvo vozilo GVV-1, ki je že v fazi 
predelave. Gasilsko društvo je bogatejše tudi za terensko vozilo, ki 
so ga dobili v dar od slovenske policije. Opravili so dela na starem 
gasilskem domu, zamenjali so stopnice in postavili lesen nadstrešek. 
Predsednik društva je še dodal: »Trudim se po svojih najboljših 
močeh, da društvo kljub vsem preprekam, ki jih ima na poti, 
napreduje ter povezuje skupnost. Vendar en sam tega ne zmore, 
zato potrebuje dobro ekipo, ki stremi v skupen cilj. Ob tej priložnosti 
bi se javno rad zahvalil vsem članom in članicam, še posebej tistim, 
ki vedno priskočite na pomoč ob tudi ne tako gasilskih dejavnostih 
in namenjate svoj prosti čas za dobro vasi.«
Naslednji je poročilo podal poveljnik društva Miha Stražišar: »V 
preteklem letu smo posredovali na treh prometnih nesrečah in 
štirih požarih v naravnem okolju. Omejitve so nam dopuščale nekaj 
manevrskega prostora, tako da smo lahko nemoteno izpeljali 
preventivni dan, se udeležili treh meddruštvenih vaj ter izvedli 
enako število društvenih vaj. Pridobili smo štiri gasilce pripravnike.«

Sledilo je poročilo mentorice mladine Maje Repar: »Sodelovali smo 
na virtualnem gasilskem kvizu, ostala tekmovanja so odpadla. V 
začetku šolskega leta smo povabili nove mlade navdušence in jim 
predstavili osnove gasilstva. Pomagali smo pri dnevu odprtih vrat, 
kjer so se lahko mladi preizkusili v temeljnih postopkih oživljanja. 
Verjamem, da se bo delo mladine kmalu vrnilo v stare tirnice.« 
Poročilo o delu veteranov je podal Igor Petrovčič, ki si želi, da bodo 
veterani lahko pomagali še naprej in na več področjih. Sledilo je še 
poročilo nadzornega odbora, finančno poročilo in poročilo 
verifikacijske komisije.
V letu 2022 bodo izpeljali investicijo obnove vozila ter izdelali 
zaključno dokumentacijo za gradnjo novega gasilskega doma. 
Organizirali bodo manjše dogodke, kot sta čistilna akcija in 
postavljanje mlaja v Špilju, ter družabne dogodke med letom. 
Izvedli bodo društvene in elementarne vaje ter aktivnosti v mesecu 
požarne varnosti. 

Eva Povirk
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Občni zbor Prostovoljnega gasilskega društva Vnanje Gorice
Prostovoljno gasilsko društvo Vnanje Gorice je v soboto, 12. marca, organiziralo redni letni občni zbor. Predstavili so dnevni red in 
izvolili delovno predsedstvo.
S poročilom o delu v preteklem letu je pričel predsednik društva David Pezdir. V začetku leta 2021 je bilo še nekaj omejitev delovanja, 
so pa zato gasilci v mesecu aprilu in maju povečali dejavnost na področju vaj operativne enote in opravljanja javne gasilske službe v 
občini. Vaje so se izvajale predvsem na področju tehničnih intervencij in nevarnih snovi ter uporabe lestev. V maju so po opravljenem 
tečaju pridobili šest novih gasilcev pripravnikov. V septembru se je ekipa mladine udeležila tekmovanja mladine v Zalogu. V oktobru, 
mesecu požarne varnosti, so organizirali dan odprtih vrat ter vajo in obisk v vrtcu Vnanje Gorice. Član Zdenko Jamnik se je udeležil 
treh tekmovanj Fire combat challenge in dosegel odlične rezultate.
Poveljnik društva Žiga Šebenik: »Leto 2021 je bilo zopet mirno za operativno enoto Vnanje Gorice, imeli smo sedem intervencij. Med 
letom smo opravili redne vaje, se javljali na mesečna preverjanja radijskih zvez ter izvajali pregled opreme. Dobili smo pet novih 
operativnih gasilcev.«
V letu 2022 načrtujejo izvedbo društvenih, meddruštvenih in elementarnih vaj. Pripravili bodo dokumentacijo za prizidek h 
gasilskemu domu, organizirali gasilsko veselico, dopolnili zaščitno opremo in organizirali pregled vse opreme. 
Na občnem zboru so izvolili dva dodatna, nadomestna člana disciplinske komisije do leta 2023. Predsednik in poveljnik društva sta 
podelila priznanja za dolgoletno delo ter priznanja gasilske zveze. 

Eva Povirk

ŠKTD Lokvanj s polno paro izpolnjuje svoje 
načrte za letošnje leto
Čas pa res hitro beži, saj so za nami že trije meseci letošnjega leta.  V ŠKTD Lokvanj 
imamo delovna srečanja vsako prvo sredo in tudi zaradi tega je vsak mesec po 
svoje pester in še bolj zanimiv.  

Prestavljen občni zbor DU Tulipan

Zaradi epidemije lanskega občnega zbora nismo mogli 
organizirati, zato vas vabimo  na občni zbor, ki bo v soboto 9. 4. 
2022 ob 13-ih v dvorani na Novi poti 5.
Veseli bomo vaših predlogov za  društvene aktivnosti in izlete. V svoje vrste 
vabimo tudi mlajše upokojence, ki še niso naši člani. Pridružite se nam, ne 
ostajajte sami doma.

Za DU Tulipan Tatjana Krhin

Ker so se februarja omejitve malo omilile, smo se lahko v živo srečali na našem občnem zboru. Tam smo  se pogovarjali o načrtih dela 
v letu 2022 in jih tudi potrdili. Če ne bo ovir s strani višje sile, imamo v načrtu: blagoslov konj v Podpeči, kres pri domu Lokvanj, 
čistilno akcijo, pohod na Planinco za 1. maj, udeležbo na maratonu Barjanka, kolesarjenje po Barju ali pohod, udeležbo narodnih noš 
na srečanju društev na veliki šmaren, (15. 8. 2022), na Žalostni gori, odprtje Kobijeve vile v Podpeči, kostanjev piknik, v novembru 
bomo v Podpeči spletli in postavili adventni venček, v decembru pa jaslice. Radi pa bi si tudi kupili prapor. Za vse dogodke bomo 
pravočasno objavljali lokacijo, dan in uro, vselej pa vas vljudno vabimo.
V začetku marca dne 3. 3. 2022 smo  sodelovali z občino Brezovica na odprtju informativne točke na sv. Lovrencu na Jezeru, ki velja 
za prijetno izletniško točko in je pomemben tako z vidika kulturne in tudi naravne dediščine. Postavljen je lesen objekt, v katerem so 
informacijske table z opisom kulturne in naravne dediščine tega območja. Prav tako je znotraj objekta postavljena lesena klop, da si 
lahko popotnik oz. turist lahko po prehojeni poti malo odpočije. Vsi vljudno vabljeni tudi  na to izletniško točko. 
 

za ŠKTD LOKVANJ Tatjana Poplas
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Veterani PD na Mirni gori
Veterani PD  Podpeč - Preserje smo se v četrtek, 3. 3. 2022 podali v obširne Kočevske gozdove in prehodili pot od Baze 20 do Mirne gore.
Štartali  smo pri Lukovi koči in se podali po gozdni cesti v prostrano pokrajino gozda. Okoli nas so pele motorne žage, tako da se prisotnosti 
medvedov nismo bali. Snega tudi ni bilo veliko. Na začetku je pisalo, da je naš cilj oddaljen 4 ure in pol hoda, kar pa nam ni vzelo volje. 

Strmo tudi ni bilo preveč. Prvi postanek smo naredili pri partizanski bolnici 
Zgornji Hrastnik.  Malo smo pogledali v notranjost barak in videli »najmodernejšo« 
operacijsko mizo. Nadaljevali smo v Komarno vas ter se iz nje povzpeli na vrh 
smučišča Gače. Pot je peljala mimo izvira Gričice z lužo, ki je  izjemen habitat za 
vodne živali in rastline. Pot je tu kar strma in kar nekaj snega je bilo na njej. Na 
vrhu ob paviljončku smo se na soncu spočili in okrepčali. Potem pa navzdol do 
prazne kočevarske vasi Škrilj in po polurnem vzponu do Doma na Mirni gori. 
Sledil je še skok do vrha je, potem pa kosilo v domu. Zelo je teknilo.
Bili smo kar utrujeni. Pot je res tako dolga, kot piše, a pokrajina je zanimiva, še 
vedno zavita v tančico skrivnosti in premalo raziskana. 

Marijan Božeglav

Če pustnih rajanj ni, si rajanje 
naredimo sami 
Glede na okrnjenost organiziranih pustnih rajanj in da bi se 
izognili masovnim druženjem, smo se v PGD Goričica - Prevalje 
odločili, da pripravimo mini pustno rajanje za otroke. 
Na pustno soboto 26. 2. 2022 smo v gasilski dom povabili otroke 
iz Prevalja in Goričice, da se pridejo poveseliti, za vse maškarice pa 
smo pripravili tudi sladko presenečenje.  
Veseli smo, da razmere spet dopuščajo druženja in že snujemo 
nove zamisli za skupne aktivnosti. Toplo vabljeni tudi vsi tisti, ki se 
nam do sedaj še niste pridružili, da pridete pokukat, kako lepo se 
lahko imamo skupaj. Če želite, da tudi vaš otrok obiskuje naše 
aktivnosti, ali bi se želeli vključiti sami (vabimo tudi animatorje, 
operativne gasilce,…), nam pišite na pgd.goricica.prevalje@
gmail.com.

PGD Goričica-Prevalje

Nad »Mlečnkom« se dogaja – 
urejanje okolice

Prav na dan 40-ih mučencev so se pri cerkvi sv. Jožefa zbrali možje 
z gospodom župnikom na čelu. Imeli so cilj, da razvozijo in 
poravnajo zemljo. Delo so opravili hitro in zavzeto. Površino so 
pripravili za poznejšo setev trate. Delu je sledila manjša pogostitev. 
Manjkale niso niti suhe slive, kot prazniku pritiče. Možem in 
fantom najlepša hvala za opravljeno delo. 

Albina Kržič

Zakaj moramo za pasjimi 
ljubljenčki pobirati iztrebke?

V naši občini je ogromno pasjih prijateljev, ki posledično priskrbijo 
tudi tolikšno količino iztrebkov.  Pogosto pa se zgodi, da lastniki 
pozabijo, da je treba za svojim ljubljenčkom tudi pospraviti manj 
prijetne odpadke. Razlogov za pobiranje, kot vsi vemo je ogromno. 
V pasjih iztrebkih je veliko bakterij, ki lahko okužijo ne samo pse 
temveč tudi ljudi. Temu so najbolj izpostavljeni otroci. 
Lahko si predstavljate tudi neprijeten občutek, ko s čevljem 
pristanete v pasjem drekcu. 
Pasji iztrebki ne sodijo med organske odpadke, temveč med 
splošne komunalne odpadke. Po naši občini imamo na več mestih 
postavljene tudi smetnjake  namenjene samo pasjim iztrebkom. 
Zato naprošamo vse lastnike psov, naj za skupno dobro in čisto 
okolje uporabljajo vrečke in pospravijo drekce za svojimi psi.

Jakob Rus
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Irena Tršinar – Naših sto naključij, vabilo k sodelovanju
Naključja doživljamo vsi. Bolj ko dogodke 
opazujemo, več naključij odkrijemo in 
spoznamo, da se nam res kar naprej dogajajo. 
Manj je tistih neverjetnih, ko nečesa skoraj ne 

moremo verjeti, veliko pa je nepričakovanih, 
presenetljivih ali nenavadnih zgodb. 
Zbiram resnične zgodbe o naključjih in vas 
vabim k sodelovanju. Zbirka več kot 100 zgodb 

40-ih avtorjev je izšla v knjigi »Naših sto 
naključij«. Nekatere so kratke kot anekdote, 
druge daljše s širšim opisom, tudi iz življenja v 
prejšnjih časih. Ohranjamo jih za naslednje 

Vabljeni na 7. Creatusov večer: Disleksija – njeni »čari« in ovire
Po »koronskem« premoru Zavod Creatus nadaljuje z brezplačnimi pogovornimi večeri, na katerih podiramo tabuje, širimo obzorja, 
predvsem pa povezujemo skupnost.
Tokrat vas v četrtek, 14. aprila 2022 ob 19. uri vabimo, da se nam v dvorani DEOS Notranje Gorice (Gmajna 7) pridružite ob večeru o 
disleksiji. 
Zanjo je značilen svojevrsten pristop k reševanju problemov in razmišljanje, ki ni v skladu s splošno družbeno sprejetimi normami, laiku 
pa je najbolj znana zaradi  težav, ki jih imajo otroci z disleksijo v učnem procesu. A ravno drugačen način razmišljanja dela osebe z disleksijo 
tako posebne in dragocene. Med njimi najdemo izjemne osebnosti, kot so Leonardo da Vinci, Albert Einstein, Agatha Christie, Pablo 
Picasso, Isaac Newton, Gojmir Lešnjak -Gojc… in Luka Krajnc, mladenič, ki se je v rosnih letih moral soočiti s težavami, ki mu jih je prineslo 
za disleksijo značilno »zvezdasto« reševanje izzivov. 
Luka nam bo povedal, kako je biti v njegovi koži in katere metode so mu pomagale, da je svojo »drugačnost« prilagodil kalupom družbenih, 
izobraževalnih in uradniških sistemov. 
S skupnimi močmi lahko sprožimo učinek sprejemanja drugačnosti kot nečesa, kar bogati našo družbo.
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»Občan naše enkratne občine, prostofer, upokojenec …«
Jurij Barič je, kot sam pravi: »Občan naše 
enkratne občine, prostofer, upokojenec, bivši 
lovec, ljubitelj mini ovčk …« Prisega na 
sonaravno bivanje, prav zato je tudi prenehal 
s svojo lovsko kariero. Iz želje pomagati in se 
družiti se je javil tudi kot prostovoljni šofer v 
naši občini, kjer bi, kot sam pravi, lahko opravil 
tudi več voženj na dan. V teh dneh pa ima 
polne roke dela predvsem s svojo čredo, ki 
šteje kar sedemdeset ovc.
Na svoj način je želel predati prav posebno 
sporočilo:
Rad te imam

»Pusti peti mojga slavčka, kakor sem mu grlo 
ustvaril,« je napisal Prešeren. Tudi jaz pišem, 
pa brez zamere: tudi telefoniram. Z 
mobitelom. Pokličem, in ko enkrat zazvoni, 
prekinem. Vedno mi sicer ne uspe … 
Rad te imam – to je moje sporočilo. Ne zvonim 
v nedogled, dovolj je en pisk. In če si ga prejel, 
ti pove namen klica. Enostavno. In ni ti treba 
odgovoriti, če ne želiš. Lahko sem celo 
napačno klical. Verjetno me ne boš klical 
nazaj, mi vrnil klic, ko boš imel čas … In tega 

imaš do smrti. Mrtvi ne kličejo, kolikor vem.
Čudo; telefon me je poklical. Nekoč, pa ne 
tako davno nazaj, sem vtipkal bujenje ob 6. 
uri. Vsako soboto zazvoni. Ne znam narediti, 
ne znam izbrisati. Bo že nekdo, ko bo čas. In 
tega imam do … jutri?
Da, rad te imam. Ker zazvonim, ker zazvoni 
samo enkrat. Če si v avtu, boš vedel, zakaj sem 
prekinil. Ker ne želim, da plačaš kazen za 
telefoniranje. Enostavno. Tudi tri točke ne boš 
dobil v vozniško. Tudi ustavili te ne bodo, 
mogoče, verjetno slikali. 

Ostalo v nadaljevanju.
Bil sem na predavanju, učni uri, prostovoljno. 
In človek je vprašal: koga si danes poklical, mu 
povedal, da ga imaš rad? Je kdo poklical tebe 
in ti rekel »rad te imam«? Jaz sem ga poklical 
drugo jutro. In še večkrat. Enkrat, dvakrat, mi 
je vrnil klic. Upam, da je še živ. 
V telefonskem sporočilu imam okoli šeststo 
številk. Včasih kličem kakšno in prekinem. 
Zakaj, verjetno veš.
Vem, da obstaja tvoja telefonska številka, sicer 
te ne bi mogel poklicati. Pa bi mi vrnil klic? 
Mogoče, ko in če boš imel čas. Koliko ga imaš, 
sem že napisal. Moja številka je v imeniku, ne 
skrivam je. Če bom utegnil, te pokličem nazaj. 
Ker te imam rad.
Mojo številko ti lahko pove tudi, kdor me 
pozna. Tudi v uredništvu jo imajo. In jo bodo 
imeli, če bodo želeli. Tako kot bodo, če bodo 
želeli, objavili tole pisanje. Saj sem občan naše 
enkratne občine, prostofer, upokojenec, bivši 
lovec, ljubitelj mini ovčk, kmet brez kmetije…

Eva Povirk

generacije, zato jih zbiram še naprej.  Zgodbe v 
tej knjigi vas bodo gotovo pritegnile – ne le kot 
prijetno branje, temveč tudi kot navdih za 
obujanje spominov. Kajti že kratek razmislek o 
nekem slučajnem dogodku lahko postane 
zgodba o naključju. 
Če se tudi vi spomnite kakšnega naključja iz 
svojega življenja, pomislite: morda bi ga želeli 
deliti z drugimi. Kot avtor ste lahko pisec ali 
pripovedovalec. Če vam ni do pisanja, bova to 
naredila skupaj.
V knjigo »Naših sto naključij« nas uvodoma 
popeljeta fizik in biolog, sledijo zgodbe iz 
zgodovine, pripetljaji med nami in 
presenečenja ob srečanjih na drugem koncu 
sveta. Sledijo predmeti in pojmi, zgodbe s 
ceste in z gobarjenja, z rojstvi in smrtmi pa se 
branje zaključi na skoraj srhljiv način. 
Zgodbe je lepo deliti z drugimi, zapisane bodo 
obvarovane pred pozabo. Svojo zgodbo mi 
pošljite na e-pošto, lahko pa o dogodku 
napišete ali poveste na kratko, nato se bova 
dogovorila za naprej. 
Zbiranje mi ne prinaša nobenih finančnih 

koristi. Če bomo skupaj zbrali dobre zgodbe za 
še eno knjigo, bo vsak avtor lahko prejel izvod 
brezplačno. Kontakt: tel. 040 255 292, e-pošta 
itrsinar@gmail.com
Želim vam prijetno branje, hvala in vabljeni! 
Zgodba za pokušino:
Za vedno soseda

Moja mama, Janki Oman, po domače Jana, je 
bila po rodu na pol Štajerka, na pol Morostarka. 
Živela je na Brezovici in moje sedanje 
prebivanje je še vedno v tem z bogatimi in tudi 
skrivnostnimi naravnimi pojavi prepredenem 
delu Slovenije – na robu Ljubljanskega barja. 
Nekaj časa smo prebivali v Ljubljani, na 
Glinškovi ploščadi 4. Naši najbližji sosedje, 
naša in njihova vrata so se skoraj dotikala, so 
bili Vinko Hren in njegova družina. Otroci smo 
se skupaj igrali, mama jim je priskočila na 
pomoč, kadar je bilo treba. Imeli smo dobre 
sosedske odnose, no, dokler se nisem 
osamosvojila, si ustvarila svojo družino in se 
odselila.
Leta 2002 je mama umrla, pokopali smo jo v 
družinskem grobu na Žalah. Pet let pozneje 

sem ob enem od obiskov groba na sosednjem 
nagrobnem kamnu zagledala nov napis – 
Vinko Hren. Je to res naš nekdanji sosed? 
Vedela sem, da je bil rojen leta 1930.
Nekega dne sem na pokopališču srečala 
njegovo hčerko Natašo, nekdaj mojo sosedo. 
Od takrat zanesljivo vem, da sta večletna 
soseda iz Bežigrada tudi po slovesu s tega 
sveta obdržala mesto najbližjih sosedov, le da 
so se vhodna vrata zamenjala z nagrobnikom.
Barbara Krajnc, Za vedno soseda 
(Irena Tršinar, Naših sto naključij, Didakta 
2020, str. 221)

Irena Tršinar
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Že najmlajši ponosno z zastavo Slovenije in drugimi ob njej
V pogovoru s pomočnico direktorice Vrtci 
Brezovice Alenko Švigelj  smo izvedeli, da se v 
njih o simbolih Slovenije, še posebej pa o 
slovenski zastavi, učijo starejši otroci. 
Pojasnijo jim, da označuje pripadnost RS. 
Izrazila je zadovoljstvo, da bi rad 
pripravil prispevek o drogovih in zastavah, ki 
smo jih namestili pri treh enotah zavoda ter še 
o drugih elementih, ki nas lahko naredijo 
spoštovane doma in po svetu. 
Morda najprej o izhodišču, zakaj smejo biti ob 
takih zavodih le celovito urejene zastave. 
Določeno je, da morajo imeti v vzgojno 
izobraževalni zavodi vseh ravni pred ali v njih 
nameščeno zastavo Slovenije. Torej belo-
modro-rdečo tribarvnico uveljavljeno uradno 
23. 9. 1848. leta oziroma  po ustavi slovensko 
narodno zastavo z grbom Slovenije. Zastava 
Slovenije je bila določena 24. junija 1991. leta, 
leto in pol pred zastavo Slovaške republike in 
precej pred zastavo Ruske federacije. Obe sta 
ob isti širini za četrtino krajši od naše zastave.  
Res je ob grbu Slovenije, himni Slovenije Stanka 

Premrla (le v vokalni izvedbi tudi z besedilom 7. 
kitice pesmi Zdravljica Franceta Prešerna), 
dejansko najpogosteje uporabljani simbol 
države. Republika Slovenija se po ISO 3166 
označuje z oznakama SI, SVN od 1994. leta, na 
vozilih s SLO, zaradi nedoslednosti pa tudi v 
športu in še kje. RS je nomotehnična oznaka 
Slovenije, a lahko pomeni mednarodno tudi 
Republiko Srbijo (RS, SRB) in entitetsko BiH-
Republiko Srpsko (BA, BiH). Torej, tako je z 
državnimi simboli Republike Slovenije in z 
možnostjo njenega prepoznavanja med 
državami sveta. 
Vedno poudarjam, da so vse uradne ustanove 
in skupnosti dolžne uporabljati le pravilno  
urejene in vzdrževane simbole, zastave, ker s 
tem izkazujejo, da smo polnoletna, odgovorna 
država. Kaj pa vrtci? V njih se po domači vzgoji 
otroci, pa morda tudi starši – zakaj pa ne –v 
vzgojno-izobraževalnem procesu prvič 
srečujejo s to tematiko. Zaposleni v vrtcih so 
dejansko predstavniki lokalne skupnosti in 
države na svojem delovnem področju.  

Pri enotah vrtcev na Brezovici, v Vnanjih 
Goricah ob upravi ter v Podpeči, prej pa pri 
novem vrtcu v Notranjih Goricah, smo na dva 
načina uredili možnost uporabe zastav. Najlažje 
je, če naj to storimo v vseh sestavinah urejanja: 
nosilec, drog, zastava. Kdaj pa kdaj že dobimo 
prvo in drugo in potem je potrebno to dopolniti 
in poskrbeti, da bodo n. pr. izobešene zastave 
Slovenije, EU in Občine Brezovica lahko 
sporočale vso svojo pomembnost navzočnosti 
in  krepitve osebnega in kolektivnega PONOS-a. 
Sem zapisal preveč? Ne! Le to sem želel 
izpostaviti, kar je dejala gospa Alenka Švigelj, 
da vsi vemo, da je slovenska zastava državni 
simbol, ki označuje pripadnost RS in o tem se 
učijo tudi starejši otroci v naših vrtcih. Morda pa 
k temu velja dodati še nekaj besed o zastavi 
Evropske unije in še posebej Občine Brezovica, 
s katero bi otroci z vzgojiteljicami lahko 
pozdravljali marsikoga na uspešnih nastopih in 
tekmovanjih njenih društev in športnih ekip. 

Stanislav Jesenovec, operativni zastavoslovec
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Programski kongres SLS in gibanje »Povežimo Slovenijo«
V soboto, 12. 3. 2022, je v Celju potekal programski kongres Slovenske Ljudske Stranke in 130-letnica ob ustanovitvi najstarejše politične 
stranke v Sloveniji ter predstavitev gibanja »Povežimo Slovenijo«. 
Ob videoprojekciji 130-letne zgodovine SLS sta predsednik Marjan Podobnik in predsednik osamosvojitvene vlade Lojze Peterle predstavila 
pomen SLS in sporočila najpomembnejše stranke v slovenski zgodovini za današnji čas in za prihodnost.
Na kongresu so bili predstavljeni glavni trije kongresni sklepi – o pomenu samooskrbe s hrano, energijo in zdravili, o zavzemanju za skladen 
regionalni razvoj in vzpostavitvi pokrajin ter o demografiji s poudarkom na zagotavljanju pogojev za mlade družine in številne druge 
programske sklepe, ki so jih predstavili nosilci posameznih področij in zunanji svetovalci, kot so mag. Monika Kirbiš Rojs, Franci Bogovič, mag. 
Vesna Starman, Marko Cigler, mag. Darija Jamnik, Modest Motaln, Kaja Galič, prim. Janez Remškar, Suzana Lara Krause, dr.Tina Bregant, Franci 
Pliberšek in dr.Ernest Petrič.
Že pred časom se je Marjanu Podobniku porodila ideja, kako napraviti levim in desnim strankarskim nesoglasjem konec in se povezati z 
drugimi strankami, ne glede na politično usmerjenost in prepričanje, da dokažejo, kjer je volja, je tudi moč. Če ni sloge, država na dolgi rok 
ne more funkcionirati in tudi pomembnih odločitev se ne da uresničiti. Posledica želje po povezanosti, različnosti in enakih pogledih v 
prihodnost je dejstvo, da je iz različnih strank nastalo gibanje »Povežimo Slovenijo«, katerega je koordinatorka dr. Nada Pavšer.
Že samo ime pove, da je lahko samo v slogi moč, s tem pa tudi napredek in razvoj države. Povežimo Slovenijo je danes naziv za preseganje 
radikalnih in grobih političnih delitev, ki jih velik del Slovencev ne sprejema. V gibanje so se povezali Slovenska ljudska stranka, Nova ljudska 
stranka Franca Kanglerja, Konkretno Zdravka Počivalška, Zeleni Andreja Čuša in Nova socialdemokracija Andreja Magajne.
Predstavljeno je bilo 35 kandidatov in kandidatk za prihajajoče parlamentarne volitve. Med njimi so gospodarstveniki, obrtniki, zdravniki, 
župani, ljudje, ki se bodo zavzemali za razvoj podeželja in prehod v zeleno energijo. Podpiramo ideje, kot so pomen delovnih mest na 
podeželju in s tem razbremenjene dnevne migracije, pomen zagotovitve polne prehranske samooskrbe, če se zaradi zdravstvenih, vojnih ali 
drugih razlogov meje zaprejo oz. veliki proizvajalci hrane prenehajo izvažati kmetijske pridelke in prehranske izdelke, in da se v normalnih 
razmerah omogoči kmetom povečana pridelava in prodaja njihovih pridelkov, posebno v šole, vrtce, bolnice, druge javne zavode in ustanove.
Nas so prepričali, zaupajte jim tudi vi, pojdite na volitve. Vaš glas je pomemben, vsak šteje, s tem lahko tudi sami pomagate pri oblikovanju 
nove vlade.  Skupaj lahko zmagamo, povežimo se!

OO SLS Brezovica

9. evropski vrh mest in regij. Marseille, 3. in 4. marca 2022
Na povabilo Petra Bližkovskega, generalnega 
sekretarja Evropskega odbora regij, sem se 
25. oktobra lansko leto včlanil v Evropsko 
mrežo regionalnih in lokalnih svetnikov. Za 
Odbor regij sem slišal že večkrat, saj sem delal 
v podjetju, ki je med drugim prevajalo 
dokumente tudi za to evropsko institucijo.
Letos sem bil povabljen na 9. vrh mest in regij, 
ki je potekal 3. in 4. marca v Marseillu. Bil sem 
celo izbran med tiste, ki jim je bil odbor 
pripravljen povrniti potne stroške in stroške 
bivanja, vendar mi žal ni uspelo na hitro 
organizirati potovanja v največje francosko 
pristanišče. Zato pa sem oba dni popoldne 
spremljal nekatera predavanja in okrogle 
mize prek spletne konference Zoom. Iz 
Slovenije so člani in nadomestni člani Odbora 
regij župani iz tako rekoč vseh slovenskih 
regij, ti so bili večinoma na vrhu prav tako 
prisotni zgolj prek interneta (tule si lahko 
ogledate slovenske predstavnike v Odboru 

regij). Namen pred kratkim ustanovljene 
Evropske mreže regionalnih in lokalnih 
svetnikov pa je še bolj približati Evropsko 
unijo in njene ustanove državljanom v vseh 
evropskih regijah.
Zagotovo je bila poleg siceršnjih debat in 
okroglih miz ena središčnih tem vrha kriza v 
Ukrajini. Vsi udeleženci vrha smo tudi sprejeli 
manifest, ki obsoja rusko agresijo na Ukrajino 
in izraža solidarnost s to državo, ki meji na 
Evropsko skupnost. Apostolos Tzitzikostas, 
predsednik grške regije Osrednja Makedonija, 
obenem pa predsednik Odbora regij, ki je na 
eni od okroglih miz o vključenosti mladih 
predstavnikov v delo odbora povedal nekaj 
besed tudi o svoji politični poti, je zagotovil 
evropsko podporo iz kohezijskih skladov za 
tiste regije, ki bodo najbolj obremenjene pri 
sprejemanju in namestitvi beguncev iz 
Ukrajine. Tokrat bo Evropska unija bolj bedela 
pri pomoči beguncev in lokalni politiki ne 

bodo več, tako kot pred podobnim valom 
beguncev pred leti, večkrat prepuščeni zgolj 
sami sebi in svoji iznajdljivosti. Udeleženci 
vrha so pod večer prvega dne organizirali 
tudi protestno zborovanje v podporo Ukrajini, 
in sicer pred marseillsko mestno hišo.
Od ostalih vsebin vrha se mi je vtisnilo v 
spomin predavanje gospoda Nadima 
Ahmada, predstavnika OECD, z dvema 
poudarkoma: pomembnost digitalizacije v 
vseh evropskih regijah – nekatere so še zelo 
daleč od idealnega stanja, in o vplivu staranja 
prebivalstva na javne finance.
Z veseljem sem predstavljal našo občino na 
tem vrhu, sicer zaenkrat zgolj s pasivno 
kibernetsko udeležbo. Prepričan pa sem, da 
je tak način vključevanja lokalne samouprave 

v evropske inštitucije pravilen 
in nujen.

    
 Miha Rus, občinski svetnik

Naročnik oglasa: SLS
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Kandidat se predstavi
Marko Gruden, lahko našim bralcem poveste 

več o sebi?

Sem diplomirani inženir arhitekt-urbanist, delam 
pa kot organizacijski tajnik v NSi. Vsak, ki sliši, da 
delam za politiko, mi hitro pove veliko o moji 
službi. Navadno precej mimo. Delam v mladi, 
kreativni, a zelo operativni ekipi, vsak dan novi 
izzivi, čisto nič podobno stereotipnemu »javnemu 
sektorju«.
Zakaj kandidirate?

Ker nočem stalno govoriti o socialnih pomočeh in temu, kaj bo zame 
storila država. Želim govoriti o sposobnih, delovnih in poštenih ljudeh, 
posebej mladih. Ne rabijo toliko pomoči, kot pa to, da za njih odstranimo 
nesmiselne ovire, da bodo lahko ustvarjali – v gospodarstvu, v družini, 
v kraju. Mladi niso nesposobni, jim pa ob vseh preprekah in 
obremenitvah lahko zmanjka motivacije.
Kako to, da kandidirate na Brezovici?

To je moj domači okraj. Volilni okraj, v katerem je del občine Brezovica, 
sestavljajo še del občine Škofljica, občina Ig in moje domače občine 
Velike Lašče. Vsem tem občinam je skupno, da živijo ob Ljubljani in z 
njo, zato so prednosti in izzivi večkrat podobni.
Kaj si lahko prebivalci Brezovice obetajo od vas, če boste izvoljeni?

Eno so nacionalne, drugo lokalne rešitve. Kar želimo uresničiti za vse 
Slovence, je v državo vnesti več optimizma, poštenosti, pravičnosti in 
svobodomiselnosti. V občini Brezovica pa moramo, tako kot v Velikih 
Laščah, najprej urediti boljšo infrastrukturo, več investicijskih sredstev 
ter zagotoviti ustrezne socialne, šolske in zdravstvene storitve.

OO NSi Brezovica 

Pravijo, da sem idealistka. Ki si želi delati dobro za 
ljudi. 
Ne maram velikih obljub, raje se posvečam 
manjšim dejanjem, ki se na koncu izkažejo za 
velika. Kar je botrovalo odločitvi, da sem sprejela 
kandidaturo na volitvah. Če si želimo sprememb, 
je treba preiti od besed k dejanjem. 
Z eno besedo bi se opisala kot 'multipraktik', saj ni 
dela, ki se ga ne bi lotila, in ne stvari, ki se je ne bi 
želela naučiti. Sem mama treh otrok, 20 let 
službeno zapisana maternemu jeziku. Če kaj, mi do živega pride krivica. 
Pred nami je ogromno dela. Iz preteklosti smo se mnogo naučili, a na 
tako turbulentne čase bi nas težko kaj pripravilo. Prav zato je prioriteta 
Slovenije energetska, finančna in prehranska neodvisnost. Slovenija je 
bogata dežela, odlikujemo pa jo pridni in delovni ljudje. Ko si bomo 
podali roke in složno zavihali rokave, bo spet postala zgled, za 
kakršnega smo nekoč veljali. 
V prihajajočem mandatu si bom v svojem imenu in v imenu stranke 
SAB prizadevala za spoštljivost, za prevetritev zakonodaje na vseh 
področjih, predvsem na volilnem in referendumskem, za 
medgeneracijsko povezovanje, za dostojno življenje upokojencev, za 
močno socialno državo, za podporo domačemu gospodarstvu in obrti. 
Le množična udeležba na volitvah lahko pošteno odrazi voljo 
državljanov Slovenije. Zato vas vabim, da 24. aprila oddate svoj glas. 
Volitve niso le naša pravica, temveč tudi dolžnost in odgovornost do 
prihodnjih rodov. 
Verjamem, da nam bo skupaj uspelo. Kajti štejeta pogum in zanesljivost! 

Tjaša Zorc Rupnik

Vabljeni na predvolilni golaž
SD Brezovica in kandidat za poslanca Janez Kastelic vabita na 
predvolilni golaž, ki bo v soboto 16. 4. 2022 v ŠPORTNEM PARKU 
JAMA (Notranje Gorice) od 12.00 ure dalje.

Veseli bomo vašega obiska, da se z vami 
pogovorimo in vam predstavimo naš program 
»DRUGAČE«, ki vsebuje 10 velikih sprememb. Z 
načrtom 10 velikih sprememb (zdravje za vse, 
10.000 novih najemnih stanovanj, univerzalne 
temeljne dobrine, varna in kvalitetna starost, 
krajši delovnik, dostojno delo, višje plače, zelena 
Slovenija) želimo izboljšati položaj ljudi, javnih 
storitev, gospodarstva, upravljanje države in 
demokracije.  Na dan žena smo bili aktivni na 
terenu in ženske razveselili z nageljni s sporočilom 
»naj bo vsak dan 8.marec«. 
Za dodatna vprašanja sem vam z veseljem na voljo na: 
janez.kastelic09@gmail.com oziroma na tel: 051 604 411.
Se vidimo!

OO SD Brezovica
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Lokalne novice iz Občine Brezovica lahko poslušate 
vsak dan med delavnikom na Radiu 1 Krim 90,60 MHz FM.

PRISPEVKE IN OGLASE
SPREJEMAMO DO
14. 4. 2022.

URADNE URE UREDNIŠTVA

Vsak delavnik med 9. in 16. uro.

Izdajatelj: Občina Brezovica

Kontakt uredništva:
Jakob Rus, Karmen Pograjec
tel.: 040 218 888
mail.: barjanskilist@brezovica.si

Prelom in izvedba: AMC produkcija d.o.o.
Tisk: Izi Print d.o.o.
Naklada: 4200 izvodov

Prispevke nam lahko pošiljate na 
elektronski naslov uredništva.
Dolžina posameznih prispevkov je 
omejena na 3.000 znakov s presledki.
Uredništvo si pridržuje pravico do 
krajšanja predolgih prispevkov.

UPRAVA OBČINE 

NASLEDNJA ŠTEVILKA PREDVIDOMA IZIDE 21. 4. 2022.

Vabilo na kresovanje

Po dveletnem premoru bo 26. 4. 2022 ob 19h v Športnem parku 
Jama spet zagorel kres. Poleg tradicionalnega PASULJA bo 
poskrbljeno tudi za drugo jedačo, obljubljamo pa, da tudi pijače ne 
bo zmanjkalo. Dogajanje bodo popestrili člani ansambla KVINTA. 
Vsi prihodki bodo namenjeni gradnji gasilskega doma v Notranjih 
Goricah.
Vabljeni na prijetno druženje in vstop v praznični dan.

UO PGD Notranje Gorice - Plešivica

Poletne aktivnosti v Športnem parku Jama

Tudi to poletje Športno društvo Jama v sodelovanju s KS Notranje 
Gorice načrtuje poletni tabor za otroke. Športna tabora bosta 
potekala v terminih od 25. do 29. julija ter od 1. do 5. avgusta. 
Namenjena sta vsem deklicam in dečkom z letnikom rojstva 2016 in 
starejšim. Na njem se bodo odvijale različne športne aktivnosti, pa 
tudi družabne in učne igre. Dva dneva sta namenjena izletom – kam, 
pa naj ostane še skrivnost. 

Športno društvo Jama

BREZOVICA

Telefon: 01 360 17 70
E-pošta: info@brezovica.si
Spletno mesto:
www.brezovica.si


